

CONCERT HIGHLIGHTS

音樂會
轉播精選

CONCERT ON 4
四台音樂會

7.5 /2024
TUE 二
8:00PM



200 Years of Beethoven's Ninth Symphony 貝多芬第九交響曲首演二百周年

7 May 2024 marks the 200th anniversary of the premiere of Beethoven's powerful Ninth Symphony, which includes the famous 'Ode to Joy'. The towering composition was the first symphony ever to feature vocalists and a chorus; its message of unity and love continues to inspire millions around the world. This recording was performed by soloists with the Berlin Radio Choir and the Berlin Radio Symphony Orchestra, conducted by Karina Canellakis, on New Year's Eve 2023. It will leave listeners feeling uplifted, connected, and awed by music's ability to highlight the best aspects of our shared humanity – just as it did during that first performance in 1824.

2024年5月7日適逢貝多芬傳世鉅著第九交響曲首演二百周年。第九交響曲除了是世上首套包含獨唱與合唱部分的交響曲作品外，更包括膾炙人口的「快樂頌」，樂團團結和愛的訊息一直激勵著世人。是次選播的錄音來自2023年12月31日大除夕，卡內拉琪斯指揮柏林電台交響樂團、柏林電台合唱團以及一眾獨唱者的演繹。這次精湛演出就像1824年作品首演的盛會般振奮人心、打動聽眾，令人拜服於音樂突顯人性最光輝一面的奇能。

Karina Canellakis
卡內拉琪斯
© Mathias Bothor

Recorded at
Konzerthaus, Berlin
on 31/12/2023
2023年12月31日
柏林音樂廳錄音

PROGRAMME INFO & ARCHIVE
節目資料及重溫

Web archive is available for 30 days
本節目將提供三十日網上重溫

Berlin Radio
Symphony Orchestra
柏林電台交響樂團
© Astrid Ackermann